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Protokół Nr 32/2021

z posiedzenia Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim w dniu 10 lutego 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym w związku z epidemią COVID - 19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1.

2.

3.

4.

5.

Tobiasz Świniarski - Przewodniczący;
Artur Juh?nke - Zastępca Przewodniczącego;
Jadwiga Bukolt - Członek;
Anna Miczko - Członek;
Mateusz Oelberg - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:

Przewodnicz4cy Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy - Artur Żychski;
Dyrektor Ż,łobka - Danuta Daszkiewicz;
Kierownik Klubu Dziecięcego - Kamila Damaszek;
Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz -
Tumanik;

6. Inspektor Referatu Organizacyjnego - Tomasz Dix.

1.
2.
3.
4.
5.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Tobiasz Świniarski, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porz4dek:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porz4dku;
Informacja o stanie bezrobocia na terenie gminy za 2020r.;
Informacja z działalności Centmm Małego Dziecka i Rodziny za 2020.;
Opinia w sprawie projektu uchwały dot. określenia szczegółowego trybu i
hamonogramu opracowania projektu ,,Strategii Rozwoju Gminy Sępólno Krajeńskie na
lata 2021- 2030";
Opinia w sprawie przyjęcia repatriantów;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy przedstawił Komisji informacj«ę o stanie bezrobocia
na terenie gminy za 2020r. (informacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu).
Pani Miczko zapytała o bon na zasiedlenie oraz jak przebiegała współpraca z petentami PUP
chorymi na COVID-19 %dź przebywającymi na kwarantannie. Dyrektor PUP odpowiedział,
że był telefoniczny kontakt z osobami izolowanymi, potwierdzano kwarantannę i wtedy
przesuwano termin bezpośredniej wizyty w PUP. Nie było konsekwencji nawet w przypadku
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gdy osoba sama nie telefonowała, wtedy pracownicy PUP sami nawiązywali kontakt
telefoniczny i potwierdzali kwarantannę. Odnośnie bonu na zasiedlenie odpowiedział, że jest
to pomoc finansowa dla osób do 30 - ego roku życia, które podejmują prace poza terenem
naszego powiatu. Jest to kwota rzędu 4 - 5tys.zł. na urządzenie się w nowym miejscu
zamieszkania. Jeśli ktoś nie przepracuje minimalnie 6 - ciu miesięcy kwota podlega zwrotowi.
Dyrektor Żłobka podziękowała Dyrektorowi PUP za dobrą współpracę z tą instytucją,
podkreśliła że wiele jednostek zatrudnia pracowników refundowanych przez PUP.
Podziękowania złożył także Przewodniczący Rady Miejskiej, dobra współpracę podkreślił
również Przewodnicz4cy Komisji.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.3. Dyrektor Żłobka przedstawiła Komisji informację w zakresie działalności tej placówki
za 2020r. (informacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu). Podkreśliła, że Żłobek w
2020r. z powodu pandemii funkcjonuje w reżimie sanitarnym, placówka była zamknięta od
połowy miesiąca marca do połowy miesiąca maja. W 2020r. do Żłobka uczęszczało 77 dzieci.
Podkreśliła, że część stanowisk pracy jest dofinansowanych z Powiatowego Urzędu Pracy,
pozyskano 63tys.zł. Nadmieniła, że znacznie zmniejszyło się dofinansowanie z rządowego
programu ,,Maluch". W roku 2014 wynosiło ono ponad 500zł. na jedno dziecko, w 2020r. -
l 35zł., a w tym roku jest to jedynie kwota w wysokości 80zł. Dodała, że rzeczywisty koszt
miej sca w Złobku to l .200-1 .500zł. Poinformowała, że w marcu kończy się okres rekrutacji,
jest bardzo duży nabór na następny rok.

Kierownik Klubu Dziecięcego przedstawiła Komisji inforrnację w zakresie działalności tej
placówki za 2020r. (informacja stanowi za%cznik do niniejszego protokołu). Do Klubu
uczęszcza 20 dzieci, natomiast pod opieJ opiekunów dziennych jest 23 dzieci. Tak jak w
przypadku Złobka Klub był zawieszony od marca do maja. Klub w 2020r. pozyskał z PUP
środki w wysokości ponad 45tys.zł., a opiekunowie ponad 36tys.zł., niestety tak jak w
przypadku Żłobka spadło dofinansowanie z programu ,,Maluch? do wysokości 80zł. na jedno
dziecko.

Komisja przyjęła przedstawione informacje do wiadomości.

Ad.4.Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła projektu uchwały
Rady Miejskiej w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania
projektu ,,Strategii Rozwoju Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021- 2030?. Nadmieniła, że
strategia jest niezbędna do rozwoju gminy i aplikowania o środki unijne.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5.Inspektor Referatu Organizacyjnego przedstawił dwie prośby, które wpłynęły za
pośrednictwem e-mail dotyczące przyjęcia repatriantów na teren naszej gminy. Nadmienił, że
pierwsza prośba dotyczy czteroosobowej rodziny, dmga natomiast samotnego mężczyzny.
Wskazał, że przyjęcie repatriantów na teren gminy wiąże się z zapewnieniem zakwaterowania
i środków finansowych przez okres 2 lat. Z informacji przekazanych od Kierownika Spraw
Obywatelskich wynika, że do Referatu Gospodarki Komunalnej zostało złożonych 48
wniosków o przyznanie mieszania komunalnego.
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie negatywnie w/w prośby.

Ad.6. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół z poprzedniego posiedzenia w miesiącu
styczniu 2021r.

Wobec braku wolnych wniosków, po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicz4cy
zakończył posiedzenie.

rZe' dniczący KomiĄji
łi iniqrskiilPm

protokęłował :
Tomasz Dix
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